
Noteringar förda vid möte med KPR arbetsgrupp 211018. 

 

Markering ”*”: Punkter att ta upp i KPR-arbetsgruppens förmöte med kommunen 8/11. 

1. Äldreomsorgsplan. 
 Kräver en realistisk budget. 
 Beslut bör tas i Kf. 

 
2. Ekonomi. 

 Socialförvaltningen ligger 70 miljoner back. 
- Analysarbete är inlett. Hur långt har detta arbete kommit? Tas upp som ”övrig fråga” 

8/11 (*). 
- Budget 2022? 

 Hemtjänst. Kraftig ökning av underskott. 14,7 miljoner back hittills i år (har ej fått extra 
pengar trots kraftig volymökning). 

 SÄBO har gått 11,7 miljoner back i år. 
 KPR bör kallas till möte inför planeringsdirektiv/budget. Förslaget ges muntligt på 

kommande möte (*). 
 

3. Biståndshandläggning (*). 
 De sökande har för höga förväntningar enligt socialnämndens ordförande. Hur har 

kommunen tänkt hantera detta?  
 Handläggning av ansökan till trygghetsboende. Görs detta av kommunen idag? Måste 

enligt lag kommunen hantera en ansökan om plats på trygghetsboende? Observera att vi 
här inte menar 70+boende och liknande som hanteras av Gislavedshus. 

 Korttidsboende. Kan kommunen besluta om korttidsboende om man ansökt om SÄBO? 
Måste i så fall separat ansökan till korttidsboende lämnas in?  

 2018 års ändring att slaviskt följa socialtjänstlagen bör backas. Godkännande pga 
ensamhet och otrygghet bör återinföras. Hur ser kommunen på att ensamhet och 
otrygghet bör kunna vara skäl  för att erhålla en plats på särskilt boende eller 
biståndsbedömt trygghetsboende. 
 

4. SÄBO. 
 Ledig plats på hemort bör erbjudas trots viss kostnadsökning. Skall ej vara beroende av 

optimering av storleken på arbetslag. 
 

5. Brukarundersökningar (*). 
 Förslag: Pensionärsorganisationerna bör hantera brukarundersökningarna. Pensionären 

bör förklara för brukaren att undersökningen är anonym och att det är viktigt för alla att 
alla svar är sanningsenliga. Vi har ju påtagit oss att kontakta äldre för att få kommunala 
bidrag till föreningen. Två flugor i en smäll. Och mindre risk för partiskhet. 

 Vi bör få se hur brukarenkäten ser ut idag. 
 

6. Protokoll från KPR arbetsgrupp bör tillställas föreningarna. 
 Bör publiceras på föreningarnas hemsidor. 
 Även KPR-protokollen bör publiceras på hemsidorna. 
 Beslut: KPR arbetsgrupp skickar protokollen till alla föreningarna. 



 
7. Brev från KPR till de styrande partierna. 

 Kommer löftena från inledningen av mandatperioden att verkställas i höst? 
 Kjell Ö skriver brev från KPR till politikerna under förutsättning att föreningarna anser att 

detta är ok. 

 

8. Hemtjänst (*). 
 KPR måste få vara med vid organisationsändring. Hur kan detta hanteras? 
 Det verkar som om övertid ej accepteras för att rapportera dagens händelser. Detta bör 

ändras. 
 Hemtjänst och SÄBO bör samarbeta. Både jobba inne och ute. Bör återinföras. 
 Vikariepoolen fungerar dåligt. Bör förbättras. 
 

9. SÄBO. 
 Larm. I ett fall fick brukaren vänta en kvart. Indikerar att bemanningen bör öka. 
 

10. Gislow. 
 Träffpunkt tar emot yngre inom psykiatrin. Dock betalar äldreomsorgen för 

lokal/personal. Bör delas upp. 
 

11. Bårhus. 
 Skrivelse skickas till kommunen.  
 Vi bör se till att bårhushanteringen tas in i äldreomsorgsplanen. 
 Vi ser till att skrivelsen från Ingvar tillställs kommunfullmäktiges sekreterare så att 

informationen tillställs ledamöterna. IngBritt Lage ser till att skrivelsen skickas till Kjell Ö 
som därefter skickar skrivelsen till kommunfullmäktiges sekreterare. 
 

12. Anhöriga – fungerar organisationen? 
 Folk får svar väldigt sent på om avlastning kan erbjudas. 
 Tas upp på KPR under övriga frågor (*). 

 
13. Nattpatrull (vårdlaget natt). 

 Endast en patrull i hela kommunen. 
 Lång tid för insats i kommunens ytterkanter. 
 Bör minst vara 2 lag (norr och söder). 
 Utvärdering av hur det fungerar med bara en patrull är angelägen. 

 
 

Vid tangenterna 

Kjell Örtlund 

 

 

 


